



MARCUS B. MULLER

Professor of Management, Author of THE ABC OF LIFE and
coAuthor of LIBÉRER LA MOTIVATION

Titulaire d'un doctorat en psychologie sociale, Marcus est professeur de gestion à temps plein et chercheur international affilié au Center for Self-Determination Theory (CSDT) en Floride.

Après près de 20 ans d'expérience dans le monde des affaires, il s'est tourné vers la recherche scientifique, en se consacrant à l'étude de la motivation humaine. Il y combine les dernières avancées de la science – y compris ses propres travaux – avec son vécu de cadre supérieur.

Auteur de plusieurs ouvrages, Marcus est reconnu comme un penseur stratégique de renommée internationale. Il est également un conférencier influent et un consultant en gestion, qui inspire individus, organisations et institutions publiques sur les enjeux de performance, de santé et de bien-être, tant sur le plan professionnel que personnel.

Holds a PhD in social psychology. He is a fulltime university professor of management and an international scholar at the Center for Self-determination theory (CSDT) in Florida.

After almost 20 years in the business world, Marcus moved into the scientific field of human motivation where he has combined leading-edge science—including his own scientific research—with his professional experience as a senior executive.

He is the author of several books, an internationally recognized strategic thinker, influential speaker, and management consultant inspiring individuals, organizations and governments on professional as well as personal performance, health, and well-being est Maître de conférences HDR à l'Université de Lorraine.

academy@imslux.lu